

CV of Mr Johannes A. de Gier

Johannes A. de Gier has been a member of the Board of Directors of GAM Holding AG since 2009 (current term of office until 2013) and was appointed Chairman and CEO following the independent listing of the Company. He also chairs the Governance and Nomination Committee. Prior to the separation of the Company from the Julius Baer group, Johannes A. de Gier was President of the Group Executive Board and Group CEO of Julius Baer Holding Ltd. from 2005 to 2008, and CEO of Bank Julius Baer & Co. Ltd. from 2008 to 2009. He led the integration of SBC Wealth Management (GAM and the private banks Ehinger & Armand von Ernst, Ferrier Lullin and Banco di Lugano) as Chairman of the Board of Directors from 2002 until the sale to Julius Baer in 2005. Johannes A. de Gier was Executive Vice Chairman of the Board of Directors of UBS Ltd. until 2003. Before his election to the Board of Directors in 2001, Johannes A. de Gier held several senior management roles at UBS and its predecessor, Swiss Bank Corporation. He joined Swiss Bank Corporation in 1980 and became Chairman and CEO of Warburg Dillon Read, its investment banking business, and a member of the Group Executive Board of Swiss Bank Corporation in 1991. Johannes A. de Gier holds a degree in law from the University of Amsterdam. He was born in 1944 and is a Dutch citizen.

CV von Herrn Johannes A. de Gier

Johannes A. de Gier ist Mitglied des Verwaltungsrates der GAM Holding AG seit 2009 (Amtsdauer bis 2013) und wurde nach dem Beschluss, die Gesellschaft als unabhängige Vermögensverwaltungsgruppe zu positionieren, zum Präsidenten und CEO ernannt. Er steht zudem dem Governance and Nomination Committee vor. Vor der Aufspaltung der Julius Bär Gruppe war Johannes A. de Gier von 2005 bis 2008 Präsident der Konzernleitung und Group CEO der Julius Bär Holding AG sowie von 2008 bis 2009 CEO der Bank Julius Bär & Co. AG. Er leitete die Integration der SBC Wealth Management (GAM und die Privatbanken Ehinger & Armand von Ernst, Ferrier Lullin und Banco di Lugano) als Präsident des Verwaltungsrates von 2002 bis zum Verkauf an Julius Bär im Jahr 2005. Johannes A. de Gier war bis 2003 Executive Vice Chairman des Verwaltungsrates der UBS AG. Vor seiner Wahl in den Verwaltungsrat im Jahr 2001 bekleidete er bei der UBS und ihrem Vorgängerunternehmen, dem Schweizerischen Bankverein, verschiedene Führungspositionen. Zum Schweizerischen Bankverein stiess Johannes A. de Gier 1980. 1991 wurde er Präsident und CEO des Investment-Banking-Geschäfts Warburg Dillon Read und Mitglied der Konzernleitung des Schweizerischen Bankvereins. Johannes A. de Gier hat an der Universität Amsterdam einen Abschluss in Rechtswissenschaften erlangt. Er wurde 1944 geboren und ist niederländischer Staatsangehöriger.